



RESTRICTED ACTIVITY ORDER - UNMANNED AIR VEHICLES (UAV OR DRONES)

Effective Dates:

**April 1st, 2026 – March 31st,
2027**

Pursuant to Section 12(1) of the *National Historic Parks General Regulations*, and notwithstanding Transport Canada Guidelines for operating Unmanned Air Vehicles, **the launching, landing, or use of a UAV (drone) is prohibited at Fortress of Louisbourg National Historic Site, except with written authorization from the Superintendent.**

For the purposes of this order, a UAV (drone) is any powered device capable of sustained flight, which is controlled remotely or is self-operating, and does not carry passengers. This includes but is not limited to air or balloon drones, aeroplanes, quad-copters, rotorcraft or similar devices.

This restriction is in effect at all times throughout Fortress of Louisbourg National Historic Site.

Penalties for violation may include fines of \$353 to \$25000, and/or seizure of the drone (UAV).

ORDONNANCE DE RESTRICTION DES ACTIVITÉS – VÉHICULES AÉRIENS NON HABITÉS (DRONES)

Dates d'entrée en vigueur :

Du 1er avril 2026 au 31 mars 2027

En vertu du paragraphe 12(1) du *Règlement général sur les parcs historiques nationaux*, et nonobstant Transports Canada Lignes directrices sur l'utilisation des véhicules aériens sans pilote, **le lancement, l'atterrissage ou l'utilisation d'un UAV (drone) est interdit au lieu historique national de la Forteresse-de-Louisbourg, sauf avec l'autorisation écrite du directeur.**

Aux fins de la présente ordonnance, un UAV (drone) est tout appareil motorisé capable de vol soutenu, qui est contrôlé à distance ou qui est autonome, et qui ne transporte pas de passagers. Cela comprend, sans s'y limiter, les drones aériens ou ballons, les avions, les quadricoptères, les giravions ou les dispositifs similaires.

Cette restriction est en vigueur en tout temps dans tout le lieu historique national de la Forteresse-de-Louisbourg.

Les sanctions en cas d'infraction peuvent comprendre des amendes de 353 \$ à 25000 \$ et/ou la saisie du drone (UAV).

Ma. D. H. a/FHS

Calvert Marten, Field Unit Superintendent / directeur d'unité de gestion Cape Breton

June 30/26

Date :